



6 Pièces

151 m²

Réf. 7890S

1 895 000 €

Les Gets

Maison à vendre (74260)

**résidences
immobilier**

résidences immobilier

Les Gets. Centre Ville. Appartement luxe T5+C VEFA d'environ 151m² dans un programme VEFA composé de 10 lodges. RDJ, Séjour-cuisine avec accès jardin exposé S-O, quatre chambres et une cabine, toutes avec leur salle d'eau. 1 parking. 1 skiroom. 1 Cave. Vue sur les montagnes et à deux pas des pistes de ski. Chaque appartement profite des services 5*. Services parahôtellerie avec la récupération de la TVA possible. Autres appartements et autres configurations disponibles sur demande. Photos non-contractuelles.

Les Gets. Centre. Luxury 4-bed, 1-bunk room off plan apartment, in a new development made up of just 10 units. Ground floor, 151m² composed of a living room-kitchen with access to a south-west facing garden, four bedrooms and a cabin/bunk room, all en-suite. 1 parking space. 1 ski room. 1 cave. View of the mountains and a stone's throw from the ski slopes. Each apartment benefits from 5* services. VAT recovery possible if buying using the para-hotellerie scheme. Other apartments and other configurations available on request. Photos for display purposes only.

KRETZ FAMILY REAL ESTATE

19 BIS AVENUE ROBERT SCHUMAN - 92100 BOULOGNE BILLANCOURT

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





www.residences-immobilier.com

